意大利華人神學院 2025 年簡報 郭奕宏牧師

2025 年是意大利華人神學院重要的里程碑,有很多事情的發生都叫我們不能不向那位差遣我們的主發出感恩和讚美。

- 1. 「基督教在羅馬」視頻(五輯)於 4 月 24 日舉行奉獻禮和首播,各界反應熱烈,並於 2026 年一月舉行第一次相關密集課程:「尋找早期教會的蹤影」,由梁家麟院長教授。
- 2. 5月22日舉行了意神第一屆畢業禮,主題:初熟的果子,七位畢業同學得到五百多位親身出席和1500百多位線上嘉賓的祝賀,這些嘉賓來自二十多個國家,大部份都不認識這些畢業同學,就只是為了支持培育神國工人的使命。
- 3. 九月意大利華人神學院已開始第四個年頭的教學事奉,這學年我們迎來 16 位新同學,連同前兩屆同學,全校學生共 30 人。這個新同學的數字教我們 既感恩又惶恐,上帝和眾教會的信任,讓我們得再次向上帝立志:我要真 誠,毋負人家信任深。
- 4. 是學年秋季我們有三位客座老師加入,分別是李衍煬博士、謝章發博士和陳金素博士。連同潘隆正、陳豐盛、沈利和吳健暉等教授,七位老師承擔著照顧30位同學的重責。梁家麟院長和我要在春季才擔任教職,這期間多參與在行政和推廣方面工作。
- 5. 在這裡要向你們發出一個請求。由於學生人數多於我們的預期,今年共有 11 位同學需要申請助學金,每名同學若是全額要七千多歐元,合共要八萬 多歐元。我們一貫立志,不讓有志踏上全職奉獻路的人因經費不足原因無法 成行,所以我們把他們的需要扛起來了。你們能與我們同負一軛嗎?除助學 金外,校園各方設施的添購,以及全年五十萬歐元的常費,都是你們可以分 擔的。

郭奕宏牧師博士 意大利華人神學院副院長









The year 2025 marks a significant milestone for the Italian Chinese Theological Seminary. Numerous events have unfolded, compelling us to offer thanksgiving and praise to the Lord who sent us.

- 1. The video series "Christianity in Rome" (five episodes) held its dedication ceremony and premiere on April 24th, receiving enthusiastic responses from all sectors. The first intensive course related to this series, "Tracing the Footsteps of the Early Church," will be held in January 2026, taught by President Leung Kar Lun.
- 2. On May 22, the seminary held its inaugural graduation ceremony themed "Firstfruits." Seven graduates received congratulations from over 500 in-person attendees and more than 1,500 online guests. These guests hailed from over 20 countries, most of whom did not personally know the graduates but joined solely to support the mission of training workers for God's kingdom.
- 3. September marked the fourth academic year of teaching ministry at Italian Chinese Theological Seminary. This year welcomed 16 new students, bringing the total enrollment to 30 alongside students from the previous two cohorts. This number fills us with both gratitude and solemn responsibility. The trust placed in us by God and the churches compels us to renew our commitment: We will be faithful, not disappointing the deep trust placed in us.
- 4. This fall semester, we welcomed three visiting professors: Dr. Li Yanyang, Dr. Xie Zhangfa, and Dr. Chen Jinsu. Together with Professors Pan Long zheng, Chen Feng sheng, Shen Li, and Wu Jian hui, these seven faculty members bear the responsibility of caring for 30 students. President Leung Kar Lun and I will assume teaching duties in the spring semester, focusing primarily on administrative and outreach work during this interim period.
- 5. Here, we extend a request to you. As enrollment exceeded our expectation, 11 students require scholarship applications this year. Full funding for each student amounts to over €7,000, totaling more than €80,000. It has always been our conviction that no one aspiring to full-time ministry should be hindered by financial constraints. Therefore, we have taken on their needs. Will you join us in bearing this burden? Beyond scholarships, you can also share in supporting the acquisition of campus facilities and the annual operating costs of 500,000 euros.

John Kwok
Vice President
Italian Chinese Theological Seminary